# Monday, 5-11-2020

Dear CCS Parents,

We hope you had a fabulous weekend celebrating and honoring your mothers and grandmothers! We are approaching the home stretch as there are four more weeks to go before the school year ends. Keep going and aim to finish strong!

Mr. Yue sent out an email communication from the School Board and Administration regarding a *Gift of Grace*. Please note revised statements reflecting the *Gift of Grace* will be sent out shortly and the new due date is May 20th for your tuition statement payments. For questions or concerns please email <a href="mailto:serenalum@ccs-rams.org">serenalum@ccs-rams.org</a>.

Thank you for your feedback regarding graduations on our recent survey! For graduations and traditional CCS end-of-year ceremonies we have decided to postpone all these events until the shelter-in-place has been lifted or relaxed and we can gather in person. We will continue to plan and prepare as we usually do until more information unfolds so can decide on a date to hold these momentus graduations. We ask the parents of kindergarten, fifth grade, and eighth grade to please keep your calendars open during the summer and early fall months until a date is decided. Mrs. Lovitt will be holding an 8th grade graduation and banquet parent meeting next week. More details will come out soon. We look forward to celebrating your children's achievements and rites of passage soon!

#### DIGITAL CITIZENSHIP PLEDGE for ELEMENTARY STUDENTS

All CCS Elementary school students should have signed and turned in their Digital Citizenship Pledge to their core teachers about a month ago. If you have **NOT** submitted this form yet, please see the attachment. Read this pledge with your child and have a discussion about the importance of this agreement to behave respectfully online.

Now more than ever, media and technology are at the center of kids' lives every day. As part of our goal to build positive relationships and establish a supportive environment that is fair, consistent, safe, and positive, CCS is here to help you navigate the digital world with your family.

Every week on the CCS website, you will find updated resources on the topic of Digital Citizenship. With the help of Common Sense Media, we want to offer resources for you and your children to learn how to build positive relationships, avoid risky online talk, and understand why some topics and conversations are better suited for other mediums. Go to <a href="https://www.coastlinechristian.org/news">https://www.coastlinechristian.org/news</a> and scroll down to see "Family Connections Menu." On the far right, there is a column for "Digital Citizenship." The top resources are the most recent updates with the older posts at the bottom of the column. Here are the Digital Citizenship topics that have been posted on the website so far.

"Media Balance and Well-Being", "Privacy & Security", "Digital Footprint and Identity", and "Relationships and Communication".

For further support about Digital Citizenship, please reach out to Catherine Verango at <a href="mailto:catherineverango@ccs-rams.org">catherineverango@ccs-rams.org</a>

We will have a **2nd and 3rd grade parent Google Meet tonight** at 5:30 pm. Here is the meeting information:

- Join by this link: <a href="http://meet.google.com/ges-vamc-vfn">http://meet.google.com/ges-vamc-vfn</a>
- Join by phone: +1 669-220-6151 PIN: 896 954 032#

### **Bible Verse:**

James 1:2-4 "Consider it pure joy, my brothers and sisters,[a] whenever you face trials of many kinds, because you know that the testing of your faith produces perseverance. Let perseverance finish its work so that you may be mature and complete, not lacking anything." In Christ,

#### **CCS** Administration

## 親愛的CCS家長:

希望您以慶祝和紀念您的母親和祖母而度過了一個美好的周末,我們還有四個星期這學年就要結束,這時候也正是我們的家庭進入更緊張的狀態。讓我們繼續努力,力爭強壯邁向我們的最终目標!

余校長發送了學校董事會和行政部關於減少 5月份學費的電子郵件。請注意,反映了這已經修訂的帳單將在短期內寄出,您的學費帳單付款日期將延至 5月20日。 如對此有任何疑問或顧慮,請發送電子郵件至 serenalum@ccs-rams.org。

感謝您對我們最近有關進行畢業典礼問卷調查的反饋!我們決定將所有 CCS 學年末的傳統活動和畢業典禮推遲到居家抗疫期结束或放寬為止使我們能親身参加聚會。 我們將像往常一樣繼續計劃和準備,直到知道更多相關信息,以便可以確定這些重大活動包括畢業典禮的舉行日期。

我們請幼兒園,五年級和八年級的家長在夏天和初秋的幾個月裡密切注意直到確定日期為止。下週梁副校長將會和八年級畢業班的家長舉行會議商討有關於畢業宴會和典禮事宜。 更多細節即將推出。我們期待著慶祝您的孩子們的畢業禮和他們順利的進入人生的新階段

## 小學生的電腦網絡使用者責任協議書

大約一個月前,所有CCS小學學生都應該簽署並向其班級老師上交電腦網絡使用者責任協議書。如果您尚未提交此文件,請參閱附件並與您的孩子一起閱讀和討論關於使用網絡時尊重他人的行為非常重要。現在的媒體和技術比以往任何時候都更加成為孩子們生活的中心。建立積極關係,建立公平,一致,安全的環境是學校積極支持的目標。CCS 可以在這裡幫助您與家人一起暢遊虛擬世界。

在 CCS 網站上,每週您都可以找到有關網絡使用者身份的更新資源。 在常識媒體的幫助下,我們希望為您和您的孩子提供學習如何建立積極的人際關係的資源,避免在網絡上談話所引發的危險,並了解某些主題和對話更適合網絡上溝通。到

https://www.coastlinechristian.org/news 網站並查看 "家庭連接選項"。 最右邊是 "網絡使用者"列。 頂部信息是最新更新,而較早前的帖子位於該列的底部。到目前為止,這是網站上發布有關 "網絡使用者" 的主題。其中有 "媒體平衡與福祉","隱私與安全","網絡足跡和身份" 以及 "關係與傳播" 等。

請通過 <u>catherineverango@ccs-rams.org</u> 與學校聯繫以進一步支持有關對網絡使用者的責任。

今晚5:30, 我們將有一個二年級和三年級的家長會議。 参加這會議的信息如下:

• 通過此鏈接加入: <a href="http://meet.google.com/ges-vamc-vfn">http://meet.google.com/ges-vamc-vfn</a>

• 通過電話加入: + 1669-220-6151 PIN: 896 954 032#

# 聖經提醒我們

雅各書 一章 2-4節: 我的弟兄們,你們落在百般試煉中,都要以為大喜樂;因為知道你們的信心經過試驗,就生忍耐。但忍耐也當成功,使你們成全完備,毫無缺欠。在基督裏.

灣區基督教學校行政部